
PROTOKOL NTXI I I200T

obrad XIII sesji Rady Miejskiej Ostrzeszfw
odbytej w dniu 20 grudnia 2007 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (95,2%).

Nieobecni usprawiedliwieni:
l. Adam Zawada

W obradach uczestnicryli zaproszeni goScie wedlug zal4czonych list obecno5ci.

Porz4dek obrad

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad
2. Przedstawienie porzqdku obrad XIII sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarzaobrad XIII sesji Rady Miejskiej
4. PrzyjEcie protokolu zobradXll sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodnicz4cego Rady Miejskiej o dzialarnash podejmowanych w okresie

miedzy sesjami
6. Sprawozdanie Burmistrza zrealizacji zadai w poprzednim okresie, zttvlaszcza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje izapytana radnych
8. Zapfiana i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i sohys6w
9. Podjgcie uchwal w sprawie:

a) nntanw budZecie miasta i gminy Ostrzesz6w w 2007 roku (nr 7112007)
b) zmiany w uchwale NrXIU76l2007 Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dna25 puldzier-

nika 2007 rokuw sprawie okreslenia wysokoSci roczrej, zasadustalania i poboru
orazterminy platno6ci oplaty od posiadania ps6w (nr 7012007)

c) umowy uiryczematerenu pod Basztq (nr 65D007)
d) zasad wydziefiawiania grunt6w (nr 6612007)
e) wydzieriawienia grunt6w ((nr 6712007)
f) podwyzszeniakapitalu zakladowego w ZakNadzie Energetyki Cieplnej sp6lka

z ograriczonq odpowiedzialnoSciq z siedzibq w Ostrzeszowie i sposobu pokrycia
podwyzszonego kapitalu (nr 68 12007)

g) zbycianieruchomoSci gruntowej poloZonej w Rojowie gmina Ostrzesz6w
$r 6912007)

h) zmiany uchwaly Nr II/13/2006 Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dria 4 grudnia 2006
roku w sprawie powolania skladu osobowego oraz wyboru przewodnicz4cego
i zastEpcy przewodniczpego Komisji Planowania, Rozwoju i Promocji Gminy

i) przebudowy drogi gminnej w miejscowo5ci Olszpa gmina Ostrzesz6w (nr 7312007)
1 0. Odpowie dzi rn interpelacje i zapytanra
1 1. Sprawy r6ime i informacje
12. Zakofrczenie

Do p-ktu l-eo Otwarcie i stwierdzenie nrawomocno5ci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworryl
obrady XIII sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, ze sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.
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Do p-ktu 2-eo Przrdstawienie oorzadku obrad XfII sesii Radv Mieiskiei
Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil porz4dek obrad, kt6ry radni
otrzymalizzaproszeniemnadzisiejszeobrady.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz wni6sl o wprowadzenie do porz4dku obrad
sesji projektu uchwaly w sprawie: przebudowy drogi gminnej w miejsco-
wo6ci Olszyna gmina Ostrzesz6w (nr 73DA0l.
Rada Miejska jednoglo3nie (20 glos6w ,z'*') przyiglazaptoponowanQ
zmiangporzqdku obrad XIII sesji.

Do n-ktu 3-eo Wvb6r sekretarza obrad XIII sesii Radv Mieiskiei
Zgodnte z wczeSniejszymi ustaleniami Przewodniczqcy Rady zglosil,
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny Slawomira Odrobinski.

Radny Slawomir Odrobifrski wyrazil zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie (1 8 glos6w,7d') wybrala radnego Slawomira
Odrobiriskiego sekretarzem obrad XIII sesji Rady Miejskiej'

Do n-lrtu 4-eo Przryiecie protokolu z obrad XII sesii Radv Mieiskiei
Radny Antoni Obsadny - sekretarz obrad XII sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek w sprawie przyjgciaprotok6l zpoprzsdruej sesji

bez odczytania.
Wniosek stanowi zaNqcnrk do protokolu.
Ponadto protok6l byl wyloZony do wglQdu Radnych w pokoju nr 25
UrzEdu Miasta i Gminy o czqradni zostali zawiadomieni w zaproszeniu

na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,td') przyjElazgloszony wniosek.

Do p-ktu 5-eo Informacia Pmewodniczaceeo Radv Mieiskiei o dzialaniach

nodeimowanvch w okresie miedzvsesvinvm
P owy Zsz4informacj q zloiryl Przewodni cz4cy Rady.
Informacja stanowi zalqcznk do protokolu.

Do p-ktu Gso Sprawozdanie Burmistrza z realizacii zadaf w popzednim olcesie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Stanislaw Wabnic - Burmistrz Aozyl povuyhsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zalqcznk do protokolu.

Do p-ktu 7-go Interoelacie i zaoYtania radnvch
Radny Marek Czwordon wnosi o:
- zainstalowanie regulowanej sygmlizacji Swietlnej na ul. tr-4kowej przed
przejSciem dla pieszych obok Przedszkola nr 5 co zwiqkszy bezpieczeristwo
pieszych i poprawi plynnoSi ruchu kolowego

- utwardzenie dojScia i nawierzchni gruntu, na kt6rym posadowione sQ
pojemniki do selektywnej zbi6rki odpad6w. Obecnie niekt6re znajduj4siE
w blocie, np. ul. Le6na czy we wsi Rogaszyce.

ZvtrlcrNuwagg na duze korki tworzece siq na ul. Piastowskiej na dojeldzie
do drogi nr I l. Zaproponowalrczdzielenie ruchu na skrzylowaniu ulic:
Piastowska - Al. Wojska Polskiego na wz6r skrzyhowania ul. Ko6ciuszki -

Al. Wojska Polskiego.
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Zapfiuje:
- czy nadal aktualne s4znaki drogowe na ulicach dojazdowych do Rynku i
na ile restrykcyjnie egzekwuj4je stuzby porz4dkowe. Zaptopnowal
udostgpnienie placu Rynek w niedziele i Swiqta dla postoju samochod6w,

- w jakim czasie radny winien otrrqat odpowied:Z na interpelacjg- zlohonq
na sesji Rady Miejskiej.

Radny Henryk Kajser apelowal o:
- poprawQ stanu poboczy wzdlu? drogi nr 449.R6rmca poziom6w pomiqdzy

jezdniqra poboczem czEsto wynosi ok. 20 cn! co zagraza bezpieczefstwu
rowerzyst6 w, rvrlaszcza ko biet wracaj 4cych wieczore m z pt acy,

- ustalenie realnej ceny za zboze na naszym terenie, kt6ra to cena slu2y
ustalaniu wysoko5ci wymiaru podatku rolnego.

Wskazal zagtoaenia mripzane z duizym nasileniem ruchu w pobliZu marketu
,,Polo" spowodowane mal4 iloSci4miejsc parkingowych i brakiem rozwagi
pieszych przechodz4cych przezul. Piastowsk4 w miejscu niedozwolonym.
Proponowal roz-wuiry| mo2liwo$6 wykonania przejScia dla pieszych.
Andrzej Manikowski podziEkowal w imieniu mieszkaric6w ulic: Sosnowej,
Swierkowej i Jodlowej za zainstalowanie pro g6w zrvalniaj qcych.
Wskazal na brak wykonania zjazAu z drogi nr 11 do posesji nr 10 w miejs-
cowoSci Turze.
Wskazuje na remont ulicy Przelajowej - wykorytowanie, nawiezienie
tlacznia i zagEszczenie.
Wnosi o podjEcie dziatanmajqcych na celu przeniesienie przystanku PKS
na planowany teren przy dworcu PKP.
Ryszard Szymanski podziEkowal za zamontowanie barierki ochronnej
nask'rzyhowaniu ulic: Daszyriskiego i Al. WolnoSci.
Wnioskowal o wyciqcie drzew - kasztanowc6w rosnqcych na odcinku
pomiEdzy budynkiem A i D Zespolu Szk6l nr 3. Drzewa zagraiajq
beryieczehstwu uczni6w i przechodni6w.
Zaapelowaldo Policji o zwigkszenie patroli nnNaszczaw pi4tki i soboty
w miejscach" w kt6rych najczqsciej dochodzido mtszczeri i dewastacji
mienia publicznego a czasami i prywatnego.

Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Nie bylo.

Do p-ktu 9-go Podiecie uchwal w sprawie:
a) zmian w budiecie miasta i sminv Ostrzesz6w w 2007 roku (nr

71120071
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil powyzszy projekt uchwaly.
Projekt uchwaly pozytywnie zaopiniowaly stale Komisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji.
Uchwala zostala przez Radg Miejskq podjEta jednogloSnie (20 glos6w
,7d').
Uchwala Nr XIII/8412007 stanowi zalqcznk do protokotu.
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b) zmianv w uchwale NrXIV76/2007 Radv Mieiskiei Ostrzesz6w
z dnia 25 oafdziemika 2007 roku w sprawie okreSlenia wvsoko5ci
rocznei. zasad ustalania i ooboru oraz terminv nlatnoSci oplatv
oC oosiadania ps6w (nr 7012007-)
Stanislaw Wabnic - Burmistrz przedstawil projekt uchwaty.
Projekt uchwaty pozlywnie zaopiniowaly stale Komisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji.
Uchwala z-ostatra przez Radg Miejska podjpta jednogloSnie (20 glos6w
,7d').
Uchwala Nr XIII/8S12007 stanowi zalqcmk do protokolu.

c) umowv uivczenia terenu nod Baszta (nr 65/2007)
Mariusz Witek -Zastgpca Burmistrza przedstawil powyhszy projekt
uchwaly.
Projekt uchwaly pozytywnie zaopiniowaly stale Komisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji.
Radny Henryk Kajser wnosi, aby po wydzierinwieniu nie bylo to ,,schro-
nienie dla rnlo dziety" .
Artur Derewiecki wyjaSnil, ire dzierimwca planuje wz4dzi(,lokal w stylu
starej karczmy.
Uchwala zostala przoz RadE Miej sk4 podjqta jednogloSnie (20 glos6w
,tzj'').

Uchwala Nr XIII/86 I 2007 stanowi zalqcznk do protokolu.

d) zasad wvdzienawiania srunt6w (nr 6612007)
Mariusz Witek - T,astgpca Burmistrza przedstawiN powyhszy projekt
uchwaly.
Projekt uchwaly pozytywnie zaopiniowaly stale Komisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji.
Radny Andrzej Manikowski wnosi o wykreSlenie w $ I punkcie 1 sl6w
,do 10 ha".
Radny Henryk Kajser zapytuje czy naleiry ogranrczat, powierzchniE.
Radny Henryk Mackanid zapytuje czy manry grunty powyzej l0 ha.
Zastgpca Burmistrza odpowiedziat,2e nramy grunty polvyzej l0 ha.
Uchwala zostala przsz RadE Miejska podjgta jednogtoSnie (20 glos6w
,zd').
Uchwala Nr XIII/87/2007 stanowi zalqcznk do protokolu.

e) wvdzieriawienia grunt6w ((nr 6712007-l
Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza przedstawil powy2szy projekt
uchwaly.
Projekt uchwaly pozytywnie zaopiniowaly stale Komisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji.
Uchwala zostala przez RadE Miejskq podjgta jednogloSnie (20 glos6w
,rzd').
Uchwala Nr XIII/8812007 stanowi zalqcmtk do protokolu.
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f) podwvzszenia kaoitalu zakladoweeo w Zakladzie Enersetvki Cieplnei
sp6lka z oeraniczona odpowiedzialno5cia z siedziba w Ostrzeszowie
i sposobu pokncia nodwviszoneeo kanitalu (nr 68/2007)
Stanislaw Wabnic - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly w powyzszej
sprawie.
Projekt uchwaly pozlywnie zaopiniowaly stale Komisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji.
Uchwala zostala przez RadE Miejska podjgta jednogloSnie (20 glos6w

,Zd').
Uchwala Nr XIII/8912007 stanowi zalqcznrk do protokolu.

g) zbvcia nieruchomo5ci sruntowei poloiCInei w Roiowie smina
Ostnesz6w (nr 69/2007)
Mariusz Witek -Zastgpca Burmistrza przedstawil powyhsry projekt
uchwaly.
Projekt uchwaly pozytywnie zaopiniowaly stale Komisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji.
Radny Marek Czwordon stwierdza, 2e to nie jest ulica Grunwaldzka.
ZastgpcaBurmistrza wyjaSnil, 2e taka jest naz\Ya planu.
Uchwala zostala przezRadg Miejsk4przyjqta jednogloSnie (20 glos6w

,7d').
Uchwala Nr XIII/9O12007 stanowi zalqczntk do protokolu.

h) zmianv uchwalv Nr IV13/2006 Radv Mieiskiei Ostrzesz6w z dnia
4 grudnia 2006 roku w snrawie nowolania skladu osoboweso oraz
wvboru przewodniczacego i zastencv nrzewodniczacego Komisii
Planowania. Rozwoiu i Promocii Gminv
Edward Slazypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil projekt
powyzszy uchwaly.
Projekt uchwaly pozytywnie zaopiniowaly stale Komisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji.
UchwalazostalaprzezRadqMiejskqprzy jgta jednoglo6nie(20glos6w

,zd').
Uchwala Nr XIII/92 I 2007 stanowi zalqczrrk do protokolu.

i) przebudowv drosi gminnei w mieiscowo5ci Olszvna smina
Ostrzesz6w (nr 7312007)
Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza przedstawil powyZszy projekt
uchwaly.
Projekt uchwaty pozytywnie zaopiniowaty stale Komisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji.
Uchwala zostaNa przyjgta jednogloSnie (20 glos6w,7a").
Uchwala Nr XIII/9I 12007 stanowi zaNqcznik do protokolu.

Do p-ktu 10-eo Odnowiedzi na internelacie i zaovtania
Stanislaw Wabnic - Burmistrz odpowiad ajqc na interpelacje i zapytana:
- radnernr Markowi Czwordon w sprawie Swiatel przy przejficiu dla
pieszych na ul. tr {<owej skierujemy wniosek do Starostwa Powiatowego,
pojemniki na odpady wt6rne rie zawsze ustawione sAna naszym gruncie
- sprawdzimy, znaki drogowe ustawione na Rynku sq aktualne * zwr6cE



- 6

uwagQ Strazy Miejskiej, przeprowadzimy rczmowy w sprawie lewoskrgtu
na skrzyZowaniu (Swiatlach) ul. Piastowskiej z drog4nr 11.

- radnemu Henrykowi Kajser w sprawie remontu Wboczy nadrodze nr 449
przeprowadzimy rozmowQ w Dyrekcji Dr6g(z Wasield,
przy wydawaniu pozwoleri na budowp market6w rr,le|y przewidziet
parking - mo2na by zburzy6 mrrr przy szpitalu i urzqdzi6 parking,

wsp6lnie ze Skarbnikiem sprawdzimy jak prawnie mohna stosowa6 ceny
zyta Vzy naliczaniu podatk6w.

- radnemu Andrzejowi Manikowskiemu w sprawQ skrqtu z drogi nr 11
na ul. ZankowqzglaszaliSmy do Dyrekcji dr6g, przeprowadzimy
roznowy z Dyrekcja PKS w sprawie zmiarry lokalizacji dworca PKS.

Marek Kowalski -Zastgpca Komendanta Komendy Powiatowej Policj i
poinformowal, 2re beryieczeristwo mieszkaric6w wzroSnie poniewaz mamy
o 8 policjant6w wigcej. Sluzby kierowane s4tam gdziejest najwiEksze
zagro2enie - dyskoteki, bary itp.
Znfia Witkowska - Zastgpca Prezesa Stowarzyszenia Bezpieczny Powiat
poinformowal4 2e Stowarryszenie czynistarania o pozyskanie Srodk6w
z przenaczeniem na zapewnienia bezpieczefstwa dla mieszkaric6w
powiatu o strzeszowskiego.

Do p-ktu ll-eo Sprawv r6ine i informacie
Radny Henryk Maclanid zapytuje czy Rada zgodnie ze Statutem glosuje
zmiany proponowane w projektach uchwal.
trena SQzak wyja5nila, 2e wszystkie zmiany w projektach uchwal s4
glosowane zgodnie ze Statutem.
Radny Jerzy Szulczynski poinformowal, 2e wydanie o Ostrzeszowie, kt6re
vkazako siq w Norwegii w jEzyku norweskim i niemieckim znajduje siq
w zbiorze nasze Muzeum.
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowal:
- koriczymy Rok Serbenskiego premierqfilmu o Serbenskim, kt6ra odbe-
dzie sig. Podzigkowania dla Artura Derewieckiego - Dyreklora Ostrze-
szowskiego Centrum Kultury za dzialalnafiC w 2007 roku -

Przewodniczqcy Rady Miejskiej i Burmistrz Miasta i Gminy wrEczyli
dyplom i kwiaty,

- Ostrzeszowska Firma,AKME" uzyskala certyfikat, kt6ry stanowi
zalqczntk do protokolu,

- otrrymaliSmy podziEkowania od posl6w i senator6w za poparcie w lvybo-
rach parlamentarnych,

- posiedzenie Komisji Budzetu i.... odbgdzie sig w dniu 21 grudnia 2007 r.
z udzta\emprzewodniczqcych stalych Komisji Rady Miejskiej,

- kolejna sesja Rady Miejskiej odbEdzie sig w dniu 10 stycznia 2008 roku,
gl6wnym tematem bgdzie uchwalenie budzetu miasta i gminy na 2008 r.,

- LaureatemNagrody Gl6wnej XV Og6lnopolskiego Konkursu Poetyckie-
go ,pa6 Swiadectwo" zostal poeta Andrzej Mularczyk - ostrzeszowianin,

- przypomnial o dostarczeniu zdjgi do legitymacji radnego.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zlotyl Zyczeria Swi4tecme i noworoczne
radnych i wszystkim uczestnicz4cym w obradach sesji.
Zofia Witkowska - Wicestarosta r6wnie 2 zloIyla Lryczenia Swi4teczne
i noworoczre.
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Do p-ktu 12-eo Zakofczenie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podziEkowal wszystkim za, udzial w obradach i zamknfl obrady XII sesj i
Rady Miejskiej.
Rada podjEla 9 uchwal.
nada iozpoczgla obrady o godzinie 10@, a zakohczylao godzinie 11o.

Sekretarz
obrad XIII spsji R4dy Miejskiej

a

7 /-b -O---/-
ffi inn. Slawomir Odrobirfrski

Protokolowala

lNSPEKTOR

,stefan.ia Budkiewicz
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